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 Protokół nr 68/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 sierpnia 2016r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.               

Stanowi on załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 66/2016. 

 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Grzywacz/ 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                         

B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2016. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – zastępca dyrektora ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że zmiany dotyczą wprowadzenia do planu inwestycji pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N w miejscowości Łąkorek i miejscowości 

Szwarcenowo”, środki na realizację pochodzą z oszczędności poprzetargowych w wysokości 

39 998 zł. Ponadto dokonano zaktualizowania kwoty na realizację inwestycji dotyczącej 

przebudowy mostu zlokalizowanego w ciągu drogi gr. woj. (Ciche) – Nielbark – gr.woj. 

(Brzozie) do wysokości przeznaczonej na ten cel w budżecie w roku 2016  tj. 401 599 zł. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku gminy Kurzętnik w 

sprawie realizacji zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1323N Kacze Bagno – 

Sugajenko na odcinku Kacze Bagno-Krzemieniewo (od km 0+000 do km 4+315) – etap I 

przez wieś Krzemieniewo”. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że odcinek drogi Kacze Bagno – Krzemieniewo był 

zgłoszony do PROW-u, wniosek uzyskał 11 punktów i nie zakwalifikował się do podpisania 

umowy. Dodała, że remont drogi miał być wykonywany dwuetapowo, w bieżącym roku były 

zabezpieczone środki w budżecie na ten cel. Nadmieniła, że odcinek drogi ok. 870 mb przez 

Krzemieniewo jest w bardzo złym stanie. Poinformowała, że wójt gminy Kurzętnik deklaruje 

partycypację w kosztach remontu drogi. Gmina deklaruje pomoc finansową w wysokości 

228 522 zł (wyższej o 100 000 zł niż planowano). Dodał, że wartość robót oszacowano na 
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kwotę ok. 457 000 zł. Wyjaśniła, że remont drogi można by było wykonać jeszcze w tym 

roku, pod warunkiem  że decyzja o realizacji zadania zostanie szybko podjęta.  

Pan Buliński poinformował, że odbyła się wyjazdowa Komisja Bezpieczeństwa, podczas 

której dokonano objazdu najgorszych odcinków dróg. Przyznał, że powyższy odcinek jest 

bardzo zniszczony i na tej drodze powinien być wykonany remont.  

Pan Kiński- główny księgowy stwierdził, że należy przeanalizować zadania inwestycyjne i do 

sesji Rady Powiatu znaleźć środki na realizację powyższego zadania.  

 

Wniosek gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Ryszarda 

Kłosowskiego w sprawie realizacji zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1323N 

Kacze Bagno – Sugajenko na odcinku Kacze Bagno-Krzemieniewo (od km 0+000 do km 

4+315) – etap I przez wieś Krzemieniewo”. 

 

Wniosek pana R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku państwa /wyłączenie 

jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 

2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – inspektor 

w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/, państwa /wyłączenie jawności w 

zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 

dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – inspektor w 

Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ oraz państwa /wyłączenie jawności w 

zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 

dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – inspektor w 

Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ w sprawie wydłużenia linii chodnika z 

Mroczna w kierunku Nowego Miasta Lubawskiego. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że jeżeli chodzi o budowę chodnika to przy remoncie 

odcinka drogi tj. Gwiździny – Mroczno nie jest planowany. Dodała, że przy tym odcinku 

drogi są cztery budynki mieszkalne i musiałby być wykonany chodnik o długości ok. 300 m. 

Ponadto dodała, że budowa chodnika wiązałaby się z wycinką dziesięciu drzew, na które w 

chwili obecnej nie ma pozwolenia, ponadto należałoby również wykonać kanalizację. 

Nadmieniła, że koszty budowy chodnika są niewspółmiernie wysokie do potrzeb 

wnioskodawców. Poinformowała, że dokumentacja na remont powyższej  drogi jest już 

wykonana, natomiast wnioski o dofinansowanie zadania muszą być złożone do 15 września. 

Dodała, że na chwilę obecną nie widzi możliwości rozszerzenia zadnia o budowę chodnika 

przy remontowanym odcinku drogi. Wyjaśniła, że największym problemem byłoby uzyskanie 

pozwolenia na wycinkę drzew, ponieważ procedura dotycząca pozwolenia na wycinkę trwa 

ok. trzech czterech miesięcy. Pani Robaczewska poinformowała, że na chwilę obecną 

należałoby wniosek oddalić. Dodała, że sukcesywnie w ramach planowanych wycinek drzew 

może być zaplanowana wycinka drzew przy wspomnianym wyżej odcinku drogi. 
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Pan Starosta przychylił się do propozycji pani Robaczewskiej, stwierdził że należy rozpocząć 

procedurę wycinki drzew na powyższym odcinku drogi. 

 

 

Wniosek państwa /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 

ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 

Ewelina Kubacka – inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/, państwa 

/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 

inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ oraz państwa /wyłączenie 

jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 

2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – inspektor 

w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ stanowi załącznik nr 5. 

 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku gminy Nowe Miasto 

Lubawskie w sprawie realizacji zadania „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości 

Pacółtowo o nr 181040N oraz w miejscowości Bagno o nr 181057N” oraz zapoznanie się 

z informacją w sprawie współfinansowania inwestycji: „Przebudowa drogi powiatowej 

Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup na odcinku Gwiździny – 

Mroczno” oraz zapoznanie się z pismem z gminy Grodziczno w sprawie 

współfinansowania inwestycji: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto 

Lubawskie – Mroczno – Słup na odcinku Gwiździny – Mroczno”. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że zwrócono się do wójtów na ternie których przebiega 

droga powiatowa Gwiździny – Mroczno z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej. 

Dodała, że Wójt gminy Nowe Miasto Lubawskie odpowiedział, iż zabezpieczy w budżecie 

gminy na rok 2017 środki w wysokości 500 000 zł, natomiast zwrócił się z prośbą o podjęcie 

współpracy przy realizacji zadania „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Pacółtowo o 

nr 181040N oraz w miejscowości Bagno o nr 181057N” tj. o udzielenie pomocy finansowej 

gminie w wysokości 400 000 zł. Poinformowała, że z gminy Grodziczno uzyskano informację 

o udzieleniu pomocy finansowej powiatowi w wysokości 500 000 zł. Dodała, że  gmina 

Grodziczo na chwilę obecną nie wskazała na jaką inwestycję powiat miałby udzielić pomocy 

finansowej. Nadmieniła, że kosztorys inwestorski dla zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup na odcinku Gwiździny – 

Mroczno” jest oszacowany na kwotę ok. 3 990 000 zł. Ponadto pani Robaczewska 

poinformowała, że gmina miejska Nowe Miasto Lubawskie najprawdopodobniej złoży 

wnioski na dwa zadania i zawnioskuje do powiatu o pomoc finansową  w wysokości ok. 

625 000 zł. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

 

 

Wniosek gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 6. 

Pismo z gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 7. 

 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

/pan M. Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku firmy ELEKTRO-

KSANT w sprawie wyrażenia zgody na ułożenie przyłącza kablowego n.n. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wniosek złożyła firma projektowa ELEKTRO-KSANT, 

stanowiący załącznik nr 8, w sprawie wyrażenia zgody na ułożenie przyłącza kablowego n.n. 

w celu zasilenia sąsiednich działek. Szczegółowo omówiła mapkę dotyczącą planowanego 

przebiegu przyłącza. Poinformowała, że jeżeli Zarząd wyraziłby zgodę na ułożenie na gruncie 

powiatu przyłącza kablowego, to zostałaby naruszona nawierzchnia drogi dojazdowej do 

budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3.  

Pan Starosta stwierdził, że nawierzchnia na drodze dojazdowej była niedawno wymieniana i 

jest nowa, więc jeżeli Zarząd wyrazi zgodę na przejście przez grunt powiatu to nawierzchnia 

zostanie uszkodzona. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz. 

 

W związku z powyższym Zarząd podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie nie 

wyrażenia zgody na ułożenie przyłącza kablowego n.n. na działce nr 488/21 w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Stowarzyszenia 

Ludności Pochodzenia Niemieckiego w sprawie obniżenia opłaty za energię elektryczną. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że powyższe stowarzyszenie złożyło wniosek stanowiący 

załącznik nr 9, w sprawie obniżenia opłaty za energię elektryczną, ponieważ stowarzyszenie 

użytkuje lokal tylko dwa razy w tygodniu przez dwie godziny. Dodała, że wysokość opłaty 

miesięcznej za energię elektryczną wynosi 82,07 zł brutto. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska,                    

B. Grzywacz.   

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia „Rozwiń Skrzydła” w Biskupcu, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Nowym Mieście 

Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 11. Poinformowała, że w 

projekcie uchwały w § 1 ust. 3 zmieniona została kwota rozliczonej dotacji, powinno być 

1299,30 zł /było 1300 zł/. Ponadto w § 1 dodano ust. 4, który otrzymał brzmienie:                   

„ Niewykorzystaną kwotę dotacji w wysokości 0,70 zł ( słownie: zero złotych, 70/100 ) 

wpłacono na konto budżetu powiatu w dniu 7 czerwca 2016 r.”. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia „Nasza Przyszłość” w Bielicach, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 12. Poinformowała, że w 

projekcie uchwały w § 1 ust. 3 zmieniona została kwota rozliczonej dotacji, powinno być     

910 zł /było 1000 zł/.  

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z gminy 

Nowe Miasto Lubawskie w sprawie przyznania dotacji na wykonanie w 2016r. zadania 

publicznego z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami. 

 

Informacja z gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 13. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 

przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja z DPS stanowi załącznik nr 14. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                  


